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Plastic flessen  -  Recyclage

Rpet is gerecycled polyethyleentereftalaat (pet), oftewel materiaal dat is gemaakt van 
eerder gebruikt pet-plastic.

In Nederland gaf Coca-Cola aan dat per oktober 2020 alle kleine flessen gemaakt zouden 
zijn van 100 procent gerecycled plastic. In 2021 volgen ook de grote flessen. Jaarlijks geeft 
Coca-Cola aan hiermee in Nederland 10.000 ton nieuw ‘virgin’ plastic uit te sparen.

Nog in Nederland gaf FrieslandCampina  de ambitie mee om al zijn verpakkingen tegen 
2050 circulair en koolstofneutraal te maken. Ze verhogen daarom het gerecyclede gehalte 
van hun pet-flessen van 20 naar 100 procent. Met deze innovatie voorkomt 
FrieslandCampina naar eigen zeggen de productie van bijna 1,9 miljoen kilo aan nieuw 
plastic.

Voor België gaf Coca-Cola het volgende mee: “Heb jij een plastic flesje uit het assortiment 
van Coca-Cola in de hand dat vanaf oktober 2020 geproduceerd werd? Dan is dat flesje 
gemaakt uit minstens 50% gerecycleerd plastic. Door deze aanpassing sparen we jaarlijks 
ongeveer 9.000 ton plastic en 32% CO2 uit.”

Een groot aantal bedrijven verwerkt al jaren gerecycled materiaal in hun pet-flessen. De 
betrokken bedrijven moeten deze informatie doorgeven via de aangifte bij Fost Plus.

1. Hoeveel ton gerecycled materiaal wordt er in Vlaanderen reeds gebruikt voor pet-
flessen?

2. Hoeveel ton pet-flessen wordt jaarlijks ingezameld voor recyclage?

3. Is er een overaanbod aan petrecyclaten, of net niet? Waarvoor worden gerecyclede 
pet-flessen, die niet worden gebruikt voor rpetflessen, dan wel gebruikt? Hoeveel ton 
wordt zo op een andere manier gebruikt?

4. Op welke manier wil de minister drankproducenten aanmoedigen om meer rpet-flessen 
te gebruiken?
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1. Specifiek voor Vlaanderen bestaan er geen cijfers: producten worden in België op de 
markt geplaatst en de cijfers van Fost Plus hebben enkel betrekking op het nationaal 
niveau. In 2019 ging 42% van de in België ingezamelde PET-flessen naar bottle-to-
bottle recyclage. Dit zijn voorlopige cijfers: de IVC moet deze nog finaal goedkeuren.

Momenteel worden PET-flessen nog naar recyclage gebracht in onze buurlanden. Fost 
Plus krijgt door voor welk type toepassingen het recyclaat wordt aangewend. Deze 
gegevens staan aan de basis van de bottle-to-bottle rapportage. De precieze klanten 
en waar de producten vermarkt worden zijn niet bekend. Door de vrije marktwerking 
kunnen we er vrij zeker van zijn dat de rPET van Belgische oorsprong zowel op de 
Belgische markt terug te vinden is als elders in Europa. Zo zal er in België ook nog rPET 
van Nederlandse, Duitse of Franse oorsprong op de markt aanwezig zijn.  

In de erkenning van Fost Plus staat ingeschreven dat 25% van haar PET-flessen naar 
bottle-to-bottle toepassingen moet gaan. Die doelstelling werd in 2019 dus ruimschoots 
gehaald. De komende jaren zal dit zeker nog een stijgende lijn kennen. 

2. In 2019 werden 55kton PET-flessen gerecycleerd (cijfer moet nog finaal bevestigd 
worden door de IVC).

3. Er is momenteel geen overaanbod aan PET-recyclaat (rPET); er is juist een sterke vraag 
naar PET-recyclaat waardoor de prijs ervan vrij hoog ligt. 
Naast bottle-to-bottle kunnen PET-flessen andere toepassingen hebben zoals andere 
verpakkingen (PET-trays, PET-omsnoeringsbanden, …), polyester textielvezels, enz. 

4. Zoals reeds aangegeven dient Fost Plus tegen 2022 25% bottle to bottle recyclage te 
realiseren. Deze doelstelling wordt momenteel al ruimschoots gehaald. Vanaf 2022 zal 
het merendeel van de PET-flessen ook in België gerecycleerd worden, waarna ze 
opnieuw ingezet zullen worden in foodtoepassingen. Hierdoor zal het aandeel rpet 
sowieso stijgen. Indien toch blijkt dat deze evolutie te beperkt is, voorziet de erkenning 
van Fost Plus ook dat we de groene punt bijdrage kunnen differentiëren om het gebruik 
van recycled content in verpakkingen verder aan te moedigen. 


